
 

 

 

Årsberetning for 2023 

Langangen Idrettslag 

 
 

 

  



 

 

 

Langangen Idrettslag – 2023 

  

Medlemmer pr 31.12.2023 – 276 

  

Kontingentsatser:  

Familiekontingent: kr. 480,- 

Voksenkontingent: kr. 360,-  

Barnekontingent: kr. 180,-  

Familiekontingent betaler ektefeller/samboere  

og deres barn under 18 år.  

Voksenkontingent betaler alle fra og med det året de fyller  

18 år og som ikke kommer inn under familiekontingent.  

Barnekontingent betales til og med det året de fyller 17  

og som ikke kommer inn under familiekontingent.  

Endringer i medlemskapet meldes kasserer.  

 

 

Ved utleie av klubbhuset gjelder følgende satser:  

Privat arrangement (fre - søn/helligdager) – Storsal/kjøkken kr. 2000,- 

Privat arrangement (man - tor) – Storsal/kjøkken kr. 1000,- 

Reservering av klubbhuset kvelden i forveien (for klargjøring til fest dagen etter) kr. 1000,- 

 

Klubbhuskontakt: Atle Abrahamsen. Tlf: 47857676  

 

 

                                        _____________________________________ 

 

 

 

ÆRESMEDLEMMER I LIL: 

 

Gunnar Abrahamsen 

Arnstein Abrahamsen 

Per Gunnar Bund 

Hans Jacob Sigurdsen 

Hans Arnfinn Solberg 

 John Lønnebakke 

 Kjell Nøklegård 

 Johnny Wold 

  



 

 

 
 

 

  

ÅRSMØTEINNKALLING 
 

Årsmøte i L.I.L avholdes på klubbhuset  
 Fredag 1. mars 2024 kl.18.00 

 
Dagsorden: 

 
1. Godkjenning av stemmeberettigede. 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
3. Valg av dirigent, sekretær samt to til å underskrive protokollen 
4. Årsrapport 2023 
5. Revidert regnskap 2023 
6. Budsjett 2024 
7. Vedtak om medlemskontingent 
8. Evt. innkommende forslag. 
9. Valg  

 
Evt. forslag til årsmøte må sendes til sekretær 
Petter Skaraas innen 15. februar 2024 
Mailadresse: petter@proventia.no 

Hovedstyret 

 
 

 
Årsberetningen legges ut på vår hjemmeside 

http://langangenidrettslag.no 
 

 



  
 
 

ARBEIDSUTVALG HOVEDSTYRET 

Styreleder  Atle Abrahamsen  atle.abra@gmail.com   47857676 

Nestleder  Stian Andersen  stian@kontram.no    90175499 

Sekretær   Petter Skaraas  petter@proventia.no   91731945 

Kasserer   Bjarte Hollekve                        kasserer.lil@outlook.com   97686672 

     

LANGANGEN FOTBALL 

Leder fotball  Henning Vale  henning@sommerfeltelektro.no  48351555 

Trener A-lag  Bård Kristian Olsen  bardkristianolsen@gmail.com  99457611 

Materialforvalter  Geir Arne Øvrum  ga-ovrum@online.no   95076030 

Materialforvalter  Lars Støkke  lars.stokke@autostrada.com   95054899 

Assistent   Tommy Evensen  tommy.evensen@c2g.no    92097270 

Assistent   Gunnar S. Hansen  Gunnar.sindberg.hansen@porsgrunn.kommune.no  94170157 

 

DOMMERKONTAKT Bjørn Gaaserud  bjoern_gaaserud@hotmail.com  90699488
          

ØKONOMIUTVALG 

Leder   Trond Henriksen  trond@elektro4.no    99283608 

Medlem    Henning Vale  henning@sommerfeltelektro.no  48351555 

   

BANEKOMITE 

Leder   Henrik Wold  henrik@tor-entreprenor.no   95148794 

Medlem   Marius Johannessen marius@chiro.no    91813713  

Medlem   Runar Barland  runar.barland@porsgrunn.kommune.no 94854224 

 

HUSKOMITE 

Leder   Thomas Nøklegård  noklegaard@gmail.com   90579814 

Medlem   Emil Langangen  langangen@live.no    92094606 

Medlem   Lars Nøklegård  nissangtr5@hotmail.com   90744307 

 

KLUBBHUSKONTAKT  Atle Abrahamsen  atle.abra@gmail.com   47857676 

 

LEDER SKYTTERGRUPPE Sigurd Sigurdsen  sigurd.lund.sigurdsen@porsgrunn.kommune.no 91639506 

 

LEDER HÅNDBALLGRUPPE Herman Tangen Borgstrøm hermantabo@gmail.com   40465498 

 

LEDER TRIMGRUPPE Marius Johannessen marius@chiro.no    91813713  

 

SKIKOMITEEN 

Leder   Runar Barland  runar.barland@porsgrunn.kommune.no 94854224 

Medlem   Kjell Nøklegård   kjnoekle@online.no   48033577 

Medlem   Morten Haagensen  morthaag@online.no   97081481 

Medlem   KarstenRabe  karsten@rabe.no    92214588
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Idrettsåret 2023 

 

Det har vært et relativt rolig år, selv om de tradisjonelle aktivitetene holdes i gang og stadig 

nye prosjekter kommer til. Gruppene er selvdrevne. Anlegg og hus er i relativt god stand, vi 

har en sunn økonomi og medlemsmassen er stabilt god 

Året startet imidlertid med bekymringer over høye strømpriser i januar. Dette løste seg med 

god hjelp av statlige støtteordninger samt generøse lag og foreninger som betalte litt ekstra 

for leien. 

Årsmøtet gikk av stabelen fredag 3. mars med usedvanlig godt fremmøte. Vi fikk fylt alle 

postene og stablet på beina en solid valgkomité bestående av Kjell Nøklegård (leder), 

Marthe Abrahamsen og Lene Abrahamsen. Kvelden ble avsluttet med en god gammeldags 

årsfest med over 40 påmeldte middagsgjester. 

Lørdag 15. april ble vår tradisjonelle vårdugnad avholdt med godt oppmøte. Vi fikk tatt en 

skikkelig ryddesjau på både hus og anlegg. Dugnaden ble avsluttet med pølsegrilling og 

sosialt samvær. 

 

 

Huskomiteen har bestått av Thomas Nøklegård (leder), Emil Langangen og Lars Nøklegård.  

De har holdt på med flere prosjekter, bl.a.: 

- Nye varmepumper.  

- Ferdigstilt nytt lagerrom. 

- Ny oppslagstavle.  

 

I tillegg har de selvsagt stått for en del fore- 

fallende arbeid samt sine vanlige gjøremål som  

etterfylling av forbruksvarer, snømåking, strøing, 

justering av dører mm. Alle som har eget hus  

skjønner at det er mange oppgaver ila. et år  

og at ting ikke fikser seg selv.  

Komiteen har vært selvdreven og veldig aktiv. 

Tusen takk for innsatsen! 

 

 

I tillegg til huskomiteen har vi hatt god hjelp av Thorunn Nerisen til å holde det ryddig og rent 

i utleiedelen av huset. Thorunn er innom klubbhuset så å si hver dag, og det er ikke få 

dugnadstimer hun har lagt ned i tillegg til det vanlige renholdet hun har hatt ansvaret for.  

I underetasjen har Veronica Namløs hatt ansvaret i en årrekke. Hun har aldri vært vond å be 

og alltid stilt opp på kort varsel.  

Begge to har nå besluttet å takke for seg, noe vi er veldig lei oss for. 

Tusen takk for uvurderlig hjelp og strålende innsats begge to.  

  

 



For banekomiteen ble det en rekordlang sesong. Banen ble tidlig bar, og siste kamp på 

Myrhaug Stadion gikk av stabelen først i november måned. Banekomiteen var, i tillegg til de 

vanlige gjøremål, involvert i to prosjekter. Det var henholdsvis montering av nye 

innbytterbenker og innkjøring av nye robotklippere. Utpå høsten fikk vi en uventet invasjon av 

Oldenborrebiller, slik at komiteen virkelig fikk noe å bryne seg på.  

Banekomiteen har bestått av Henrik Wold (leder), Marius Johannessen og Runar Barland.  

Tusen takk for innsatsen! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vinteren var relativt ustabil og snøfattig slik at det ble en rolig sesong for skikomiteen. De 

benyttet imidlertid anledningen til å søke på midler fra diverse støtteordninger. Gleden var 

stor da Sparebankstiftelsen Grenland bevilget kr.180.000,- til utbedring av løypetraseen. 

Utbedringsprosjektet er planlagt utført etter skisesongen 2024.  

Skikomiteen har bestått av Runar Barland (leder), Kjell Nøklegård, Morten Haagensen og 

Karsten Rabe. De har et godt samarbeid med Porsgrunn kommune og grunneierne i 

området. 

 

Tusen takk for innsatsen! 

 

 

 

Vinteren var relativt ustabil og snøfattig slik at det ble en rolig sesong for skikomiteen. De 

benyttet imidlertid anledningen til å søke på midler fra diverse støtteordninger. Gleden 

var stor da Sparebankstiftelsen Grenland bevilget kr.180.000,- til utbedring av 

løypetraseen. Utbedringsprosjektet er planlagt utført etter skisesongen 2024.  

Skikomiteen har bestått av Runar Barland (leder), Kjell Nøklegård, Morten Haagensen og 

Karsten Rabe. De har et godt samarbeid med Porsgrunn kommune og grunneierne i 

området. 

Tusen takk til alle sammen! 

 

 

 

Vinteren var relativt ustabil og snøfattig slik at det ble en rolig sesong for skikomiteen. De 

benyttet imidlertid anledningen til å søke på midler fra diverse støtteordninger. Gleden 

var stor da Sparebankstiftelsen Grenland bevilget kr.180.000,- til utbedring av 

løypetraseen. Utbedringsprosjektet er planlagt utført etter skisesongen 2024.  

Skikomiteen har bestått av Runar Barland (leder), Kjell Nøklegård, Morten Haagensen og 

Karsten Rabe. De har et godt samarbeid med Porsgrunn kommune og grunneierne i 

området. 

Tusen takk til alle sammen! 

 



Lørdag 18. november 2023 mottok vi den triste beskjeden om at vårt kjære æresmedlem 

Johnny Wold hadde gått bort.  

 

Johnny var en sentral skikkelse i LIL-miljøet i over 50 år. Johnny var alltid til stede, og som 

nærmeste nabo til Myrhaug var det helt naturlig at han alltid passet på. For oss som vokste 

opp med fotball på 70 og 80-tallIet var Johnny nesten som en far å regne.. 

 

I årenes løp har han, i tillegg til å spille på klubbens A-lag og Oldboyslag i fotball, bla. vært 

leder av Idrettslagets hovedstyre, leder av fotballgruppa samt både trener og lagleder. I 

tillegg til flere andre styre- og komitéverv var han også med på en rekke dugnadsprosjekter i 

tillegg til dommergjerningen han utførte i en årrekke. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De siste årene førte en gradvis sviktende helse til at Johnny ikke var like ofte å se rundt 

banen eller klubbhuset. Han fulgte imidlertid med, spurte alltid om hvordan det gikk med 

laget. Helt til det siste var han opptatt av det som skjedde i LIL. 

Johnny Wold var en bauta.  

Han vil bli dypt savnet. 

  

 



Året ble avsluttet med en liten dugnad sammen med Langangen Vel og Langangen 

Musikkorps ifm. julegrantenningen som ble avholdt på Langangen skole. Det ble et fint 

arrangement med godt fremmøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gruppene våre har nok et år holdt hjulene i gang. Tusen takk til gruppelederne Henning 

Vale, Marius Johannessen, Sigurd Sigurdsen og Herman Borgstrøm for at dere tar ansvar. 

Trimgruppa har hatt barne- og ungdomstrim, dametrim samt Yogakurs i gymsalen, som har 

vært en suksess.  

Skyttergruppa har kommet i gang med simulatorskyting og opplever et lite oppsving. 

Fotball- og håndballgruppa har representert LIL i offisielle turneringer og vi er stolte av å 

kunne gratulere begge to med henholdsvis serieopprykk og cupbronse i NM- beachhåndball. 

Tusen takk til alle våre trofaste medlemmer. Til alle dere som betaler medlemskontingenten, 

stiller opp på dugnader og som stiller opp på arrangementene våre og benytter dere av 

tilbudet vårt. 

Til slutt vil jeg takke alle i LIL-styret for uvurderlig innsats og godt samarbeid. Dere er en 

initiativrik og driftig gjeng som får ting gjort. Det er med stolthet jeg ser tilbake på alt vi har 

fått utrettet sammen. En spesiell takk til arbeidsutvalget som har bestått av Stian Andersen 

(nestleder), Bjarte Hollekve (Kasserer) og Petter Skaraas (sekretær). 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

Atle Abrahamsen 

Leder Langangen IL 

 



 

Fotballgruppa 

Leder: 

I år valgte vi å stenge kunstgressbanen på vinterstid. Det blir for store kostnader med å holde 

den åpen. I tillegg er det vanskelig å få fine forhold selv om den blir ryddet. Vi er da avhengig 

og ha eget utsyr tilgjengelig hele tiden. 

Som sist valgte vi å leie bane av Sundjordet. Der har vi hatt to økter i uken. Vi har hatt fine 

forhold og fått de tidspunktene vi har ønsket oss. Moro at vi kan ha et godt samarbeidet med 

andre nærliggende klubber. I år var det 6. divisjon vi skulle ut å prøve oss i. Det ble en 

variabel vårsesong med masse skader og for få spillere som var tilgjengelige. Men når 

høsten kom klarte vi å samle oss, noe som førte til en fantastisk høst sesong og videre til 

Skagerak Arena for å spille opprykksfinale mot Drangedal. 

Alt lå til rette for en spennende kamp. Det å sitte med så mange supportere fra Langangen, 

som hadde møtt opp for å heie våre gutter frem, varmer et hjerte som er glad i Langangen. 

Når i tillegg vår fantastiske supportersang «Vi er Langangen» runger ut over anlegget på 

Skagerak Arena, da settes følelsene i sving       

Vi leverte en fantastisk kamp mot Drangedal, og vant som kjent meget komfortabelt 5-0. 

Opprykket ble sikret og vi er klare for 5. divisjon i 2024. 

Vi gratulerer A-laget med opprykket! Tusen takk til trenerne Bård Christian Olsen, Gunnar 

Hansen, og Tommy Evensen. Dere gjør en veldig bra jobb og samarbeider meget bra. I 

tillegg til dere har vi også Geir Arne og Lars. Den jobben dere gjør rundt laget er uvurderlig. 

En stor takk til dere også.  

I år har vi også fått et løft på stadion. Vi har fått nye 

innbytterbenker som har vært savnet. I tillegg til det har vi fått 

på plass to robotklippere. Dette er midler vi har fått, via 

søknader til sparebankstiftelsen. Vi hadde ikke hatt mulighet til 

dette uten den støtten de har gitt oss. Banen har aldri vært så 

fin som den har vært denne sesongen. Banekomiteen som har 

bestått av Henrik, Runar, og Marius har gjort en fantastisk i 

jobb denne sesongen. Vil også nevne Stian Andersen her som 

har bidratt mye ifb. robotklipperen. Det verdsettes stort den 

innsatsen som dere har lagt ned ute på banen. Tusen takk!!  

 

I tillegg til dette har vi som vanlig våre solide damer som har tatt seg av arbeidet rundt salg i 

kiosken. Lene Abrahamsen, Mari Øvrum, Anneth Støkke og Marthe Abrahamsen. Dere 

sørger for at alle får varm kaffe, vafler m.m. og at alle koser seg på kampene. Tusen takk!! 

Vår speakertjeneste skuffer heller ikke. Dere setter kronen på verket og sørger for musikk og 

oppdateringer underveis i kampene, noe som gjør at rammen rundt våre kamper er veldig 

bra. Takk til Atle Abrahamsen og Roger Hansen.  



Trond Henriksen vil jeg også nevne. Du stiller alltid opp og hjelper til med vårt program med 

annonsører. Vi setter stor pris på arbeidet du bidrar med. 

Det er fortsatt stor interesse rundt våre hjemmekamper, det er veldig gøy at så mange stiller 

opp for å støtte oss. Uten dere på sidelinjen hadde vi ikke vært i nærheten av det vi har 

oppnådd. Takk!! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sist, men ikke minst! En stor takk til våre sponsorer som støtter oss år etter år.  

Dette gir oss mulighet til å skape aktivitet og tilbud til våre aktive. 

Takk for et fint 2023. 

Vi møtes på Myrhaug stadion i 2024! 

 

Sportslig hilsen  

Henning Vale 

 



A-laget 

Det har stort bare vært oppturer siden vi rykket opp fra 7. div. i 2022-sesongen. At vi skulle 

rykke opp på første forsøk i 6. div hadde vi ikke i tankene. Dette også på grunn av enormt 

mye skader hele vårsesongen og store deler av høstsesongen. Kan takke Gunnar Hansen 

og Tommy Evensen i trenerteamet som har ringt utallige telefoner for å få nok spillere til 

kampene. Da snakker vi om spillere som ikke er aktive lenger. F.eks. Tomas Bergstrøm og 

Erik Milan som har bidratt i kamper hvor vi ikke er nok spillere. Stor takk til de som har stilt 

opp for oss. 

Vi opplevde dessverre å måtte trekke oss fra en kamp p.g.a. spillermangel, hvor vi gav fra 

oss seieren. Til tross for dette så rykker vi opp, og det sier alt om kvaliteten på spillerne vi 

har når de er tilgjengelige. Vi ser det spesielt på Skagerak Arena hvor vi slår Drangedal 5-0  

i opprykks kampen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hva er målet for 2024 sesongen? Som alltid er det godt miljø og at vi som jobber med og 

rundt laget trives. Nå er vi i 5. divisjon og det vil bli hardere motstand. Jeg vet likevel at vi kan 

slå alle i denne divisjonen også. Såpass sikker er jeg på kvaliteten på spillerne vi har. Vi 

jobber på for å få litt flere spillere slik at antallet på treningene øker og at vi tåler mer skader 

og sykdom i gruppen. Vi kan allerede nå avsløre at vi får tilbake to ekte Langangsgutter, 

nemlig Tobias Vale og William Alsø. Det er viktig at vi får tilbake gutter fra Langangen.  

 

Jeg må takke alle rundt laget og som legger til rette for alle guttene på hver trening. Det er 

Lars og Geir Arne som har orden på utstyr og diverse forberedelser før kamper. Tommy og 

Gunnar er perfekte sparringspartnere i trenergruppen. Så vil jeg takke Langangen som klubb 

der Henning styrer med stødig hånd og er rask på labben hvis det skulle være noe. Så vi må 

ikke glemme Atle Abrahamsen som er leder i idrettslaget, som gjør en formidabel jobb for 

alle oss i Langangen som er glad i klubben vår. 

Alt dette gjør at vi får gode resultater og at vi blir lagt merke til i Telemark.  

Så håper jeg at vi ser dere på hjemmekampene neste år:-)) 

 

Mvh  

Bård Kristian Olsen  

Trener for A-laget  

 

 

 



Skyttergruppa 

Vi ser tilbake på en sesong hvor vi har kjørt oss litt inn med det nye simulatorprosjektet. 

Vårsesongen var aktiv med bra oppslutning både for rekrutter og seniorer. Vi har gjennom 

sesongen hatt faste treningskvelder og tatt imot grupper som leier simulatoren for 2-3 timer. 

Det har vært noe mindre oppmøte på høstsesongen. Når det gjelder rekruttene, ser det ut 

som at mandag har kollidert med andre aktiviteter, så dette må vi se mer på og kanskje 

vurdere andre dager.  

Vi hadde i vår en avslutning i samarbeid med fritidsklubben, hvor vi flyttet simulatoren bort i 

gymsalen. Da ble det kjøpt inn pizza til barna og vi fikk testet montering utenfor våre egne 

lokaler. Dette gikk meget bra.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Samtidig som vi kan ta imot grupper i våre egne lokaler, kan vi også tilby å leie oss ut med å 

flytte simulatoren til andre lag, foreninger, bedrifter eller private som vil ha en sosial samling. 

Vi prøver å jobbe med litt forskjellige ideer for å samle folket til å konkurrere litt samtidig som 

det skal være både lek og moro for alle aldere.  

Tradisjonell skyting har blitt satt litt til siden nå når vi har kjørt oss litt inn med simulatoren. Vi 

har fått tilbakemelding om savn til dette også fra noen, så her må vi se på mulighetene for en 

fast treningskveld for dette fremover. Vi ser frem mot en ny spennende sesong.  

Det er utfordringer med å samle folket så, her trenger vi også hjelp fra alle dere der ute ved å 

møte opp. Nå som vi ser at dette fungerer bra kan vi markedsføre det mer og skape litt blest 

om tilbudet vi har. 

 

Med vennlig hilsen 

Sigurd Lund Sigurdsen  

 



Trimgruppa 

I 2023 begynte vi med året med å ha to faste treningsgrupper i uken. Dametrim og barn/-

ungdomstrim.  

Dametrimmen på mandager har hatt rundt 10 deltakere i snitt pr. gang. Aldersspennet er 

mellom 16 og 70 år så dette er noe for de fleste. Treningen har bestått av god gammeldags 

sirkeltrening med hovedvekt på styrke og kondisjon. I tillegg er treningen et viktig sosialt 

møtepunkt med en hyggelig atmosfære hvor det alltid er tid til en liten prat. På dametrimmen 

er det plass til mange flere hvis noen nye vil være med. 

I tillegg til dette hadde vi trening for bygdas barn og ungdommer på onsdager. Her har antall 

deltakere variert mellom 5 og 12 stk. Treningen har bestått av sosial lek med musikk. 

Fokusområder har vært styrke, kondisjon, balanse, koordinasjon, hukommelse, 

medbestemmelse mm. 

På våren fikk vi dessverre beskjed om at dagens instruktør ikke hadde mulighet til å 

gjennomføre denne treningen lengre. Videre viste det seg at det å rekruttere ny instruktør var 

vanskelig. Vi var derfor tvungne til å avslutte denne treningen høsten 2023, noe som er 

veldig synd. Dersom noen nye skulle være interessert i å starte opp treningene igjen er det 

bare å ta kontakt. 

 

Vinter/vår 2023 startet vi opp med yogakurs. Kurset er for både kvinner og menn fra 15 år og 

oppover. Dette har hatt godt oppmøte med ett snitt på i overkant av 10 deltakere. Dette har 

blitt kjørt som ett kurs med en ekstern instruktør. Til sammen har det blitt to kurs i 2023. 

Yogakursene fortsetter i 2024 og det er også her plass til mange flere deltakere.  

 

Med vennlig hilsen 

Trine og Marius 

 

 

Håndballgruppa 

 

I 7 strake år har Langangen vært representert på NM i Beachhåndball. I 3 av disse årene har 

vi kommet hjem igjen med NM-medalje på seniornivå. Sølv, sølv og bronse. Sistnevnte kom i 

fjor i 2023, og på mange måter er det kanskje også den som har betydd mest.  

 

For beachhåndball er en voksende sport. I år hadde telemark med flere lag, og både Herøya 

og Hei prøvde seg på Langangen-mannskapet, men måtte strekke våpen. Langangen er 

med god margin den ledende ressursen på beachhåndball i Telemark for herrer. Vår 

posisjon har blitt så etablert at andre Telemarks-lag henvender seg for å trene med oss i 

forkant av NM for å lære hvordan vi klarer å få de resultatene vi gjør. Det er en solid fjær i 

hatten! For bronsemedaljen i fjorårets NM til tross, så handler deltakelsen vel så mye om 

synliggjøring av bygda vår som det sportslige. For det er unektelig stas når NM-medaljene 



renner inn til Langangen og at vi skaper blest på både NMs egne streaming + i lokalavisene. 

 

Vi er ikke bortskjemt med aktivitet i bygda, men håndballen, så vel som resten av 

idrettslaget, er sikker på at lysere tider kommer. En ting vi satser på å bli bedre på er å få inn 

litt mer penger for den lille driften vi har. For 2024 så har vi hvert fall én sponsor inne for 

Beach-NM påmeldingen.  

Til tross for at det ikke koster all verden med deltakelsen og at håndballen har litt penger på 

bok så må vi bli bedre på dette. Det er en erkjennelse at det ikke alltid er like lett når ting 

styres fra Oslo, men 2024 er i hvert fall tatt hånd om. Vi ønsker også å rette en takk til det 

enstemmige årsmøtet som stemte for at vi skal fortsette å holde på. En stor takk rettes også 

til hovedstyret for hjelp til dette. 

 

 
 

De deltakende spillerne for 2023 var: Thomas Bjønnes Eidsgaard, Mathias Aas Olsen, 

Kristoffer Raflund, Marius Relte, Stian Russeltvedt, Sindre Hetlelid Svines, Aron Lysøbakk 

Teigen, Jul Didrik Hvidsten Hansen, Simen Oscar Nordahl og Herman Borgstrøm, samt med 

ledelse fra  Joakim Svenungsen Borlaug på sidelinjen.  

 

Målet for 2024 er som alltid NM-medalje i Beachhåndball. Forhåpentligvis kommer snart 

gullet som er den eneste valøren vi mangler. Vi kommer til å fortsette den samme kjernen 

som alltid for å få til dette. Dette er da en gruppe med kamerater som har en tilknytning til 

Langangen uten at de er herfra.  

 

Håndballgruppa  

ved Herman Borgstrøm 

 



 

Skikomiteen 

2023 var et år med lite snø igjen. Vi kjørte løyper fra Nøklegård den 20. januar.  

Da med ATV og sporsetter. Kommunen kjørte første gang fredag 3. februar. 

 

                                  

 

Vi i skikomiteen synes det er gøy at så mange bruker løypene fra Nøklegård opp mot 

Kjoseløypene. 

Vi har også søkt om penger til utbedring av løypetraseen, der det er utfordringer med vann 

og kommer lite snø ned i løypene. Der var vi heldige og fikk alt det vi søkte om. Vi har også 

skrevet kontrakt med grunneierne for bruk av løypetraseen. Det er planlagt å starte dette 

arbeidet i 2024, grunnet det skal være tømmerdrift i områdene der våren 2024. Skikomiteen 

fikk også en konteiner til, så da kan vi ha utstyret vi har inne under tak. 

Så 2023 har vært et år med lite snø, og vi har heller ikke fått gjort så mye i løype som vi 

snakket om å gjøre grunnet tømmerdrift.  

Så vi håper at i 2024 blir et år med mye snø og fine løyper.  

Hilsen oss i Skikomiteen. 

 

 

 

 

 

 

  



Regnskap og Budsjett 

 



Resultat mot budsjett for 2023

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 



 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 



 


